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ZAPISNIK 

SA 14. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

14. sjednica VMO Orehovica održana je 26. svibnja 2020. (utorak), s početkom u 17:00 sati, u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 
- Vesna Širola, viši stručni suradnik 
- Hava Odobašić, tajnica MO (na zamjeni) 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

-  Božo Pavlović, član VMO 
     - Saša Novalić, član VMO 

 
Ostali nazočni: 
-   
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
     

1. Rebalans financijskog plana za 2020. godinu  
2. Tekuća komunalna problematika 
3. Razno  
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD1 
Sukladno uputi Odjela gradske uprave za financije koja je 20. svibnja 2020. dostavljena svim 
odjelima gradske uprave, a u kojoj se navodi da je zbog drastičnog smanjenja prihoda proračuna 
potrebno iznaći sve mogućnosti za smanjenja na rashodovnoj strani, upućena je zamolba svim 
Vijećima mjesnih odbora za dogovorom o smanjenju realizacije programskih aktivnosti, a time i 
financijskog plana za 2020. godinu. 
 
Zaključak: Vijeće MO donijelo je jednoglasno odluku  da se programi „Dani mjesnog 
odbora“, predviđen za svibanj 2020. i „Ekološka akcija“, predviđena za rujan 2020. otkažu. 
Isto tako, odlučeno je da će se programi „Birajmo najljepšu okućnicu“ te „Doček Djeda 
Božićnjaka i čempresi za prvašiće“ ipak održati. S programa „Dani mjesnog odbora“ 
prenijet će se 1.000 kuna sa pozicije „ostali nespomenuti rashodi“ i dodati programu 
„Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće“. 
 



  

 
Odlučeno je da će se program „Birajmo najljepšu okućnicu“ održati 7.7.2020. te da će se 
pozvati mještane Orehovice da, ukoliko su u mogućnosti, pošalju par fotografija svojih 
okućnica na mail. 
 
AD2 
Zaprimljeno je više telefonskih upita građana za košnjom trave. U kontaktu s Čistoćom dobili smo 
plan košnje u kojem još nije bila predviđena Orehovica. U međuvremenu je pokošeno. 
 
Građanka s Orehovice žalila se na više nepropisno parkiranih automobila bez registarske oznake. 
Njezina žalba je proslijeđena komunalnom redarstvu. 
 
Zaključak: Vijeće MO primilo je na znanje navedene obavijesti. 
 
 
AD3 
Predsjednica VMO je tražila da se zamijene zastave na zgradi MO jer su izblijedile. 
 
Zaključak: Tajnica će od nadležnog Odjela tražiti 3 nova kompleta zastava. 
 
  

Sjednica je završila u 18:00 sati.      Ovaj se zapisnik sastoji od  dvije (2) 
stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                Hava Odobašić 

            
      Predsjednica VMO Orehovica: 

       Ružica Balaban  
   


